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z sesj i  Rady Gminy Grunwald odbytej  w dniu 16 września 2011r. w sal i 
posiedzeń  Urzędu Gminy w Gierzwałdzie.
            Począ tek obrad godz. 100 0.
            Zakończenie obrad godz. 11:05.
Przewodniczył :  mgr Sławomir Matuszewski – Przewodniczący Rady Gminy.
Ustawowy skład rady:  15 radnych.
Obecnych:  14 radnych w/g załączonej  l isty obecności.
( l ista obecności  w załączeniu – zał.  nr 1).
Nieobecni  usprawiedl iwieni:  radny Michał  Mikulski.   
Ponadto w sesj i  udział wzię l i :
1. inż .  Henryk  Kacprzyk – Wójt Gminy
2. Urszula Borkowska – Skarbnik Gminy
3. Sołtysi  i  mieszkańcy Gminy Grunwald
(l ista obecności  w załączeniu – zał.  nr 2)

Podję to uchwały od nr 60 do nr 67.

Ad pkt 1 i  2. Przewodniczący Rady Gminy – Sławomir Matuszewski dokonał 
           otwarcia X-tej sesj i  Rady Gminy,  po czym stwierdzi ł  quorum, przy 
           k tórym może obradować  i  podejmować  prawomocne uchwały Rada Gminy. 
           Następnie powitał  radnych i  zaproszonych gości.
           Porządek X sesj i  Rady Gminy został przyję ty jednogłośnie wg następują-
           cego wyszczególnienia:

           1. Otwarcie – stwierdzenie prawomocności  obrad.
           2. Przyjęcie porządku obrad.
           3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej  sesj i  Rady Gminy.
           4. Sprawozdanie Wójta z działalności  między sesjami.
               a) informacja o przetargach ogłaszanych przez gminę .
           5. Sprawozdanie o kształtowaniu się  Wieloletniej  Prognozy Finansowej za
               I  półrocze 2011 roku.
           6. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2011 roku.
           7. Podjęcie uchwały przez Radę  Gminy:
               -  w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości  i  porządku 
                 na terenie Gminy Grunwald
               -  w sprawie zniesienia pomnika przyrody
               -  w sprawie przyjęcia zmian do Statutu Związku Gmin Regionu Ostró-
                 dzko-Iławskiego „Czyste Środowisko” z siedzibą  w Ostródzie 
               -  w sprawie powołania zespołu opiniuj ącego kandydatów na ławników
                 do Sądu Rejonowego w Ostródzie 
               -  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospo-
                 darowania przestrzennego gminy Grunwald w obrębie geodezyjnym
                 Grunwald,  działka nr 4/4
               -  w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania
                 przestrzennego „MIELNO II”  w obrębie Mielno gmina Grunwald
               -  w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Grun-
                 wald na lata 2011 - 2020  
               -  w sprawie zmian budżetu Gminy Grunwald na 2011r.

  8. Wolne wnioski  i  zapytania.
           9. Zamknięcie obrad.
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Ad pkt 3. Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych,  że zapoznał  się  z
           t reścią  IX-go protokółu sesj i .  Protokół był  wyłożony do wglądu przy l iś-
           c ie obecności.  Znajduje się  w biurze rady i  zawsze można zapoznać  się  z
           jego t reścią .
           Przewodniczący Rady Gminy wnioskował o przyjęcie protokółu z IX- tej
           sesj i  Rady Gminy bez odczytywania.
           Radni uwag nie zgłosi l i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami za, przeciwnych nie by-
           ło, wstrzymujących się  n ie było  – przyję ła  bez odczytywania protokół  z
           IX- tej  sesj i  Rady Gminy.

Ad pkt 4. Pan Wójt – od ostatniej  sesji  minę ło 2,5 miesiąca. Nie wiele się  działo
           w tym czasie.  Weszl iśmy w konfl ikt  prawny z f i rmą  budującą  „Orl ika”.
           Obciążyl i śmy ich odsetkami prawnymi.  Firma ta ma mocnych prawników,
           więc sprawa  będzie toczyła się  latami.
           Otrzymaliśmy zwrot środków za wodociąg Mielno – Tymawa.
           Przygotowujemy się  do budowy kanal izacj i  Pacółtowo – Pacół tówko.
           Na przebudowę  ujęcia wody w Pacółtówku otrzymamy od Agencj i  400 tys.
           z łotych.
           Przygotowujemy dokumentację  na budowę  drogi  w ośrodku w Mielnie -
           380 metrów.
           Jeżel i  chodzi o działalność  bieżącą ,  to 2 dni temu byłem na spotkaniu w
           Sejmie.  Spotkanie dotyczyło  ustawy śmieciowej .
           Jeżel i  chodzi o przetargi,  to zostały sprzedane dwie działki  w Zybułtowie.
           Zostało przeznaczone do sprzedaży cztery garaże w Stębarku. Jest 5 gara-
           ży,  ale z jednego korzysta Polic ja.
           Została również  przeznaczona do dzierżawy działka rolna w Stębarku o 
           powierzchni 0.20 ha.  
           Został  wystawiony autobus do sprzedaży i  został wczoraj  sprzedany.

Ad pkt 5. Przewodniczący Rady Gminy – sprawozdanie o kształtowaniu się  Wie-
           loletniej  Prognozy Finansowej za I półrocze było  tematem dyskusj i  na po-
           siedzeniach Komisj i .
           Pani Skarbnik – sprawozdanie o kształtowaniu się  WPF jest  ściś le związa-
           ne z wykonaniem budżetu. 
           Radny Ryszard Bal  – czy nie ma przekłamania w zapis ie w Wieloletniej
           Prognozie Finansowej,  że umowę  zawarto na okres od 27.08.2009r. do 
           03.09.2009r..
           Pani Skarbnik – w umowie został wpisany okres wykonania prac.
           Radny Ryszard Bala – w WPF jest zapisane, ze jest zawarta umowa z Ra-
           dcą  Prawnym z Olsztynka,  mam prośbę ,  żeby radca sprawdzał  projekty 
           uchwał.
           Pan Wójt – radca sprawdza projekty uchwał.
           Innych uwag nie zgłoszono.
           (Sprawozdanie w załączeniu – zał.  nr 3).

Ad pkt 6. Przewodniczący Rady Gminy – w sprawozdaniu z wykonania budżetu
           za I półrocze zostało wszystko dokładnie opisane.
           Pan Wójt odczytał  Uchwałę  Nr RIO.VIII-0120-590/11 Składu Orzekające-
           go Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w Olsztynie z dnia 09 września 2011
           roku w sprawie wydania opini i  o przedłożonej  przez Wójta Gminy Grun-
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           wald informacj i  o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 
           2011 roku.
           Wydano pozytywną  opinię .
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 4).
           Pan Wójt – nic się  nie zmieni ło w budżecie, z wyją tkiem rat  kredytów,
           k tóre wzię l i śmy na wykonanie inwestycj i .  Na koniec roku zadłużenie bę-
           dzie zgodne z ustawą .
           Pani Skarbnik – jest  to anal iza dochodów i wydatków za I półrocze, 
           szczegółowe wykonanie dochodów i wydatków.  Wydatki  inwestycyjne 
           umieszczone są  w części opisowej.  Częściowo wzrósł plan dochodów, to
           zwiększamy i  wydatki.
           Radni uwag nie zgłosi l i .
           (Sprawozdanie w załączeniu – zał.  nr 5).
           
Ad pkt 7. Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych o potrzebie podję-
           c ia uchwał na dzisiejszej  sesj i  Rady Gminy.
           Projekty uchwał były tematem dyskusj i  na posiedzeniach Komisj i .

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie uchwa-
           lenia Regulaminu utrzymania czystości  i  porządku na terenie Gminy Gru-
           nwald.
           Radni uwag nie zgłosi l i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami za, przeciwnych nie by-
           ło, wstrzymujących się  n ie było  – podję ła uchwałę  Nr X/60/11 w sprawie
           uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości  i  porządku na terenie Gminy
           Grunwald.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 6).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie zniesie-
           n ia pomnika przyrody.
           Radni uwag nie zgłosi l i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami za, przeciwnych nie by-  
           lo, wstrzymujących się  n ie było  – podję ła uchwałę  Nr X/61/11 w sprawie
           zniesienia pomnika przyrody.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 7).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie przyję-
           c ia zmian do Statutu Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego „Czy-
           ste Środowisko” z siedzibą  w Ostródzie.
           Radni uwag nie zgłosi l i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami za, przeciwnych nie by-
           ło, wstrzymujących się  n ie było  – podję ła uchwałę  Nr X/62/11 w sprawie
           przyjęcia zmian do Statutu Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego
           „Czyste Środowisko” z siedzibą  w Ostródzie.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 8).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie powoła-
           n ia zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w
           Ostródzie.
           Zgłoszeni radni  wyrazi l i  zgodę  na pracę  w zespole.
           Radni uwag nie zgłosi l i .
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           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami za, przeciwnych nie by-
           ło, wstrzymujących się  n ie było  – podję ła uchwałę  Nr X/63/11 w sprawie
           powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu Rejo-
           nowego w Ostródzie.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 9).           

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie przy-
           stąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przes-
           t rzennego gminy Grunwald w obrębie geodezyjnym Grunwald,  działka nr  
           4/4.
           Pan Wójt – został  opracowany plan rozwoju miejscowości  Grunwald.  Po-
           t rzebny jest grunt,  o który zwróci l iśmy się  do Agencj i ,  dlatego niezbędne
           jest  sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
           d la działki  nr 4/4.
           Radni uwag nie zgłosi l i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami za, przeciwnych nie by-
           ło, wstrzymujących się  n ie było  – podję ła uchwałę  Nr X/64/11 w sprawie
           przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania prze-
           strzennego gminy Grunwald w obrębie geodezyjnym Grunwald, działka nr
           4/4.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 10).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie uchwa-
           lenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „MIE-
           LNO II”  w obrębie Mielno gmina Grunwald.
           Pan Wójt – w planie zagospodarowania przestrzennego „MIELNO II”
           wprowadza się  t rzy zasadnicze zmiany:
          -  pierwsza dotyczy wysokości  budynków zabudowy usługowej na terenie 
           oznaczonym US2 – wysokość  może wynosić  maksymalnie 3 kondygnacje,
           -  druga to taka, że zakazuje się  grodzenia nieruchomości  w odległości  
           mniejszej niż  1,5 m od l ini i  brzegowej  jeziora Mielno,
           -  trzecia zmiana, to taka, że na terenie US2 w istniejących budynkach ze-
           zwala się  na lokal izację  lokalu mieszkalnego, przeznaczonego dla właści-
           c iela.                   
           W § 6 znalazł się  zapis, że w granicach zmiany planu nie występują  zada-
           n ia własne gminy z zakresu infrastruktury technicznej.
           Pan Szymon Zabokrzycki  – archi tekt  i  urbanista powiedział ,  że zapis taki 
           zwalnia nas od wykonywania na koszt gminy uzbrojenia terenu.
           Radni uwag nie zgłosi l i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym - 14 głosami za, przeciwnych nie było, 
           wstrzymujących się  nie było  – podję ła uchwałę  Nr X/65/11 w sprawie
           uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
           „MIELNO II”  w obrębie Mielno gmina Grunwald.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 11).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie zmiany
           Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Grunwald na lata 2011 – 2020.
           Pani Skarbnik – przy każdej zmianie uchwały budżetowej,  musimy wpro-
           wadzić  zmiany w Wieloletniej  Prognozie Finansowej na lata 2011 – 2020.
           Radni uwag nie zgłosi l i .           
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami za, przeciwnych nie by-
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           ło, wstrzymujących się  n ie było  – podję ła uchwałę  Nr X/66/11 w sprawie
           zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 
           2011 – 2020.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 12)
 
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie zmian
           budżetu Gminy Grunwald na 2011r.
           Pani Skarbnik – jeżel i  chodzi o zmiany w budżecie to otrzymaliśmy 5.348
           z łotych na wybory,  15.932 zł na pomoc społeczną ,  w dziale 926 zwiększa-
           my wpływy z tytułu grzywien i  kar o 219.379 złotych.
           Jeżel i  chodzi o wydatki,  to zwiększamy tam gdzie zmniejszyl iśmy wydat-
           k i  aby zamknąć  budżet.
           Przybyło  nam świet l ic wiejskich, więc o 20 tys.  z ł  zwiększamy wydatki  
           na GOK.
           Radni uwag nie zgłosi l i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami za, przeciwnych nie by-
           ło, wstrzymujących się  n ie było  – podję ła uchwałę  Nr X/67/2011 w spra-
           wie zmian budżetu Gminy Grunwald na 2011.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 13).

Ad pkt 6. Sołtys  Ryszard Gorzki – potrzebny jest przystanek na zatoce w Zapiece,
           można chyba postawić  taki zastępczy przystanek.
           Pan Wójt – wszystko można, ale trzeba mieć  p ieniądze. Już miałem pięć
           zgłoszeń  na przystanki:  Łodwigowo,  Korsztyn,  Kitnowo, Ulnowo, Rych-
           nowo.
           Budowa przystanków jest tematem otwartym.
           Sołtys  Ryszard Gorzki – a sprawa oświetlenia w Zapiece.
           Pan Wójt – brak środków w budżecie.
           Sołtys  Ryszard Gorzki – chociaż  do Wiśniewskiego,  żeby założyć  oświe-
           t lenie.
           Pan Wójt – myś l imy o drewnianych przystankach,  ale to też  są  koszty.
           Radny Ryszard Bala – znając naszą  młodzież ,  to trzeba pomyś leć  o kon-
           strukcj i  stalowej.
           Pan Wójt – mówiłem o drewnianym, ale przel iczymy koszty budowy ta-
           k ich przystanków.
           Radny Stanisław Zaboroś  – trzeba coś  zrobić  z kot łownią   w Grunwaldzie,
           bo miał  leży na zewną t rz, a w zimę  jak zawieje,  to nikt  tam nie dojedzie.
           Pan Wójt – wszystko zależy od operatywności  palacza.
           Radna Wioletta Sawicka – ja zgłaszam przystanek w Rychnowie.
           Pan Wójt – wiem, że przystanki  są  niezbędne.
           Radny Ryszard Bala – czy w tych miejscowościach gdzie jest moż l iwo ść ,
           czy dzieci  nie mogłyby skryć  się  w świetl icy,  remizie lub innym budynku.
           Pan Wójt - najgorsze jest  to tam, gdzie dzieci  muszą  dojść  do autobusu, 
           spocą  się ,  to muszą  i  gdzieś  się  schować .
           Sołtys  Zygmunt Mioskowski – czy Pan Wójt podtrzymuje obietnicę ,  że 
           zostanie zbudowana przepompownia wody w Łodwigowie jeszcze w tym
           roku?
           Pan Wójt – w Łodwigowie jest  woda.
           Sołtys  – na koloni i  nie ma wody.
           Pan Wójt – kolonia Łodwigowo nie narzeka na brak wody.  Jeżeli  są  chwi-
           lowe braki  ciśnienia, to proszę  zgłaszać  do Kierownika RGK.
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           Sołtys  Danuta Piasecka – czy coś  wiadomo na temat l ini i  ciągłej  przy zje-
           ździe do Kiersztanówka?
           Pan Wójt -  jeszcze nie.
           Sołtys  Zygmunt Mioskowski – czy radni oddadzą  nam pieniądze, które  
           nam zabral i?
           Pan Wójt – o przeznaczeniu pieniędzy decyduje rada gminy.  Rada gminy
           podję ła w tym roku decyzję ,  że nie przeznaczamy pieniędzy na fundusz 
           sołecki.
           Sołtys  Zygmunt Mioskowski – poprzeczka od bramki na boisku jest  urwa-
           na.
           Pan Wójt – pojadę  i  zrobię .
           Sołtys  Danuta Piasecka – drogę  od skrzyżowania do Pani Mirosławy Pia-
           seckiej trzeba zrobić .
           Pan Wójt – byl iśmy na wizj i ,  ale trzeba sprawdzić ,  czy ta droga tam bę-
           dzie?
           Radny Stanisław Zaboroś  – jeżel i  chodzi o żużel , to można od nas zabrać ,
           i  wysypać  na drogę ,  bo jest bardzo dobry.
           Radny Cezary Chęciński – drogę  na kolonię ,  tam koło Pana Archackiego
           t rzeba zrobić .              
           
Ad pkt 7. Wobec zreal izowania porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy
           zamkną ł  X-t ą  sesję  Rady Gminy.

            Protokołowała                                  Przewodniczący Rady Gminy

           /  - /  Bronisława Warmińska                /  - /   mgr Sławomir Matuszewski 


